

Library and Archives Canada

On December 12, 2018, Library and Archives Canada (LAC) launched [Aurora](#), a new interface to access LAC's published holdings. LAC's acquisitions, cataloguing, public access and circulation functions are now managed through OCLC's WorldShare Management Services (WMS) rather than LAC's former system AMICUS.

As part of its ongoing efforts to keep library communities informed during the transition away from AMICUS, LAC would like to share the following important update. As AMICUS data is no longer current, LAC will be removing access to all public AMICUS interfaces and related services as per the Question and Answer [<How long will AMICUS remain available?>](#) You will also find information about replacements for AMICUS-related interfaces.

Thank you for your support and collaboration during this transition phase. Should you have any questions about this transition, visit the webpages below, or contact LAC at bac.servicesauxbibliotheques-libraryservices.lac@canada.ca

Related links

- [Questions and answers for Canadian libraries about Voilà and Aurora](#)
- [Start your search in Aurora](#)
- [Search Voilà](#) (search the collections of Canadian libraries, Canada's National Union Catalogue)

Bibliothèque et Archives Canada

Le 12 décembre 2018, Bibliothèque et Archives Canada (BAC) a lancé [Aurora](#), une nouvelle interface qui donne accès à ses fonds documentaires. Les acquisitions et les fonctions de catalogage, d'accès du public et de circulation sont maintenant gérées par les Services de gestion WorldShare d'OCLC plutôt que par AMICUS.

Pour garder les communautés des bibliothèques informées, BAC diffuse une mise à jour importante sur la transition : comme les données d'AMICUS ne sont plus à jour, l'accès à toutes les interfaces publiques d'AMICUS et aux services connexes sera retiré tel que mentionné à la question [<Jusqu'à quand AMICUS sera-t-il en service?>](#) Des renseignements sur les éléments qui remplaceront ces interfaces sont également fournis.

Merci de votre soutien et de votre collaboration durant cette période de transition. Si vous avez des questions, visitez les pages Web ci-dessous ou bac.servicesauxbibliotheques-libraryservices.lac@canada.ca.

Liens connexes

- [Foire aux questions pour les bibliothèques canadiennes au sujet de Voilà et Aurora](#)
- [Chercher dans Aurora](#)
- [Chercher dans Voilà](#) (collections des bibliothèques canadiennes et du catalogue collectif national du Canada)